

**IMPORTANT - READ BEFORE USING
INSTRUCTIONS SHOULD
REMAIN WITH LADDER**



**USE & MAINTENANCE
INSTRUCTIONS FOR**

**MOBILE LADDER
STANDS &
MOBILE LADDER
PLATFORMS**

KLETON

WWW.KLETON.COM

Inspect Upon Receipt

Carefully inspect ladder upon receipt for shipping damage. Assemble ladder promptly to assure it has been delivered in good condition. It is your responsibility to notify the carrier immediately if your shipment has been damaged. Never use a ladder that has been damaged or does not function properly.

Each ladder received a quality control inspection prior to shipment. Should your ladder function improperly for any reason, it probably has been subjected to damage in transit.

Protect your interests by notifying the carrier immediately, so that action will be taken to repair or replace your ladder as soon as possible.

Owner/Employer Responsibility

It is the employer's responsibility to instruct his/her employees in the proper use of the ladder. Employees are required to read and understand the manufacturer's operating instructions before being allowed to use this ladder.

Be aware of the posted warnings on the ladder.

Consider Before Each Use

1. Choose the correct ladder or work platform for the specific task.
2. Metal ladder stands and work platforms conduct electricity. Keep away from energized electrical circuits. Contact could cause electrocution.

3. Use in accordance with instructions and warnings provided.
4. Common sense and good judgment must be used at all time: Do not use
 - If in poor health.
 - If subject to fainting.
 - If using drugs (including prescribed medication which could affect equilibrium) or alcohol.
5. Wear appropriate footwear. High heel shoes and shoes with slippery soles are dangerous.

Inspect Before Each Use

1. Inspect thoroughly for missing, damaged or worn components.
2. Inspect for loose fasteners.
3. See that all caster assemblies including locksteps operate freely.
4. Remove damaged or malfunctioning (units which do not roll and lock properly or do not sit square and level) ladders and work platforms from service.

Proper Use of Mobile Ladder Stands & Mobile Ladder Platforms

GENERAL SAFETY

1. Users are cautioned to take proper safety measures when a ladder or work platform is used in areas where electrical lines exist.

**IMPORTANT - À LIRE AVANT UTILISATION
LE MODE D'EMPLOI DOIT
RESTER AVEC L'ÉCHELLE**



**MODE D'EMPLOI &
D'ENTRETIEN POUR LES
ÉCHELLES
MOBILES &
ÉCHELLES
MOBILES
À PLATEFORME**

KLETON

WWW.KLETON.COM

Inspecter à la réception

Inspectez soigneusement l'échelle, lorsque vous la recevez, pour déceler tout dommage causé pendant l'expédition. Assemblez l'échelle rapidement afin de vous assurer qu'elle a été livrée en bon état. C'est votre responsabilité d'avertir immédiatement le transporteur si votre envoi a été endommagé. N'utilisez jamais une échelle qui a été endommagée ou qui ne fonctionne pas correctement.

Chaque échelle subit une inspection de contrôle de la qualité avant l'expédition. Si, pour quelque raison que ce soit, votre échelle ne fonctionne pas correctement, c'est qu'elle a probablement subi des dommages pendant le transport.

Protégez vos intérêts en avertissant immédiatement le transporteur, afin que votre échelle soit réparée ou remplacée dès que possible.

Responsabilité du propriétaire/employeur

L'employeur a la responsabilité de montrer à ses employés l'utilisation adéquate de l'échelle. Les employés doivent lire et comprendre les consignes d'utilisation du fabricant avant de pouvoir utiliser cette échelle.

Prendre conscience des avertissements inscrits sur l'échelle.

À considérer avant chaque utilisation

1. Choisir l'échelle ou la plateforme de travail convenant à la tâche en particulier.

2. Les échelles et plateformes de travail métalliques sont conductrices d'électricité. Les garder à distance des circuits électriques sous tension. Le contact pourrait causer une électrocution.
3. Utiliser en conformité avec les consignes et avertissements fournis.
4. Utiliser bon sens et bon jugement en tout temps: Ne pas utiliser si
 - En mauvaise santé.
 - Tendance à s'évanouir.
 - Prise de médicaments/drogues (y compris les médicaments prescrits qui peuvent avoir un effet sur l'équilibre) ou d'alcool.
5. Porter des chaussures appropriées. Les chaussures à talons hauts ou à semelles glissantes sont dangereuses.

Inspecter avant chaque utilisation

1. Inspecter minutieusement afin de trouver des éléments manquants, endommagés ou usés.
2. Inspecter pour trouver des attaches desserrées.
3. Vérifier que chaque roulette, y compris la marche verrouillable, fonctionne librement.
4. Retirer du service les échelles et plateformes de travail endommagées ou défectueuses (unités qui ne roulent pas, ne se verrouillent pas correctement ou qui sont bancales).

Utilisation adéquate des échelles mobiles et échelles mobiles à plateforme